
1 
 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ v Seredi 

Zápisnica č. 4 
zo zasadnutia komisie dňa 22. mája 2023 

 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Havarijný stav elektroinštalácie a štruktúrovanej kabeláže ZŠ Jana Amosa Komenského - 

súhlas s realizáciou a spolufinancovaním. (Mgr. Kováčová) 

3. Žiadosti o prehodnotenie výšky dotácií poskytnutých na rozvoj telovýchovy a športu na 

prvý polrok 2023. (Mgr. Kováčová) 

4. Rôzne  

5. Záver 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Slávka Kramárová (SlK), Jozef Blaho(JB), prof. Ing. Ľubomír Švorc DrSc. (ĽŠ), 

Božena Vydarená (BV), Bc. Anton Dúbravec (AD), Ing. Tibor Krajčovič (TK), Ing. Stanislav 

Horváth (SH) 

Hostia: Mgr. Silvia Kováčová (SK), Ing. Ondrej Kurbel (OK), Ing. Mária Fačkovcová (MF), 

Ing. Mariana Páleníková (MP) 

Začiatok komisie:       15,30 hod 

Ukončenie komisie:   16,15 hod 

 

1.Otvorenie 

Predsedníčka komisie PaedDr. Slávka Kramárová privítala prítomných na zasadnutí komisie 

a prečítala body programu.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.64/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ schvaľuje program zasadnutia Školskej 

športovej a bytovej komisie dňa 22.5.2023 tak ako bol predložený. 

Hlasovanie: 

Za   6   SlK, JB, ĽŠ, BV, TK, SH 

Proti                0        

Zdržal sa         0 

 

SlK – Do bodu rôzne by som požiadala o informáciu personálnych zmenách na oddelení 

školstva a o novom zamestnancovi na tomto oddelení.  

 

Uznesenie č.65/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ schvaľuje doplnenie do bodu rôzne informácia 

o organizačnej štruktúre na oddelení školstva, športu a kultúry. 

Hlasovanie: 

Za   6   SlK, JB, ĽŠ, BV, TK, SH 

Proti                0        

Zdržal sa         0 

 

2. Havarijný stav elektroinštalácie a štruktúrovanej kabeláže ZŠ Jana Amosa 

Komenského - súhlas s realizáciou a spolufinancovaním. (Mgr. Kováčová) 

SK – Ministerstvo školstva poskytlo finančné prostriedky vo výške 50 000€. Celkové náklady 

sú 220 000€. Prvá etapa už bola zrealizovaná, nezrealizovala sa ešte výmena elektroinštalácie 
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a štruktúrovanej kabeláže. Je potrebné schválenie dofinancovanie mesta na MsZ z rezervného 

fondu.  

SlK – Viem, že je to dlhodobý problém na tejto škole. 

TK – Treba to spraviť. Dúfam, že práce sú naplánované na leto, aby nebol narušený 

vyučovací proces. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.66/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ odporúča MsZ schváliť finančné prostriedky 

na havarijný  stav elektroinštalácie a štruktúrovanej kabeláže ZŠ Jana Amosa Komenského a 

vyjadriť súhlas s realizáciou a spolufinancovaním.. 

Hlasovanie: 

Za   6   SlK, JB, ĽŠ, BV, TK, SH 

Proti                0        

Zdržal sa         0 

 

3.Žiadosti o prehodnotenie výšky dotácií poskytnutých na rozvoj telovýchovy a športu 

na prvý polrok 2023. (Mgr. Kováčová) 

SK – Boli Vám poslané žiadosti od 3 športových klubov.  

SlK – Florbalisti argumentujú navýšením počtu členov. Basketbalisti idú na majstrovstvá do 

Bardejova. 

TK – Myslím, že kluby si vystačia s tým čo majú okrem hádzanárov. Nové dotácie budeme 

schvaľovať o 4 týždne. V meste máme teraz havarijný stav. Nechal by som to na 2. polrok. 

BV – Prečo Ice Players nežiadali na camp v mládeži, tak ako to urobili ostatné kluby? 

ĽŠ – Tak ako som nehlasoval pre navýšenie dotácie na futbal, nebudem hlasovať ani teraz za 

navýšenie dotácie pre ostatné kluby. 

JB – Kedy reálne dostanú kluby peniaze ak to MsZ schváli? Peniaze dostanú v júni a zúčtovať 

ich majú do 30.6.2023. Preto si myslím, že majú tie financie. 

TK – Navrhujem pripraviť návrh zmeny VZN o dotáciách s vyňať možnosť opakovanej 

žiadosti v mimoriadnej situácii.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.67/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ odporúča schváliť žiadosť o prehodnotenie 

výšky dotácií poskytnutých na rozvoj telovýchovy a športu na I. polrok 2023 pre AŠK 

Lokomotíva  Sereď vo výške 15 000€ . 

Hlasovanie: 

Za  0 

Proti                7  SlK, JB, ĽŠ, BV, TK, SH, AD 

Zdržal sa        0 

Návrh neprešiel! 

 

Uznesenie č.68/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ odporúča schváliť žiadosť o prehodnotenie 

výšky dotácií poskytnutých na rozvoj telovýchovy a športu na I. polrok 2023 pre HK Slávia 

Sereď vo výške 4 000€ . 

Hlasovanie: 

Za  1   SH 

Proti                4  SlK, JB, ĽŠ, BV  

Zdržal sa        2  TK, AD 

Návrh neprešiel! 
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Uznesenie č.69/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ odporúča schváliť žiadosť o prehodnotenie 

výšky dotácií poskytnutých na rozvoj telovýchovy a športu na I. polrok 2023 pre Ice Players 

Sereď vo výške 6 000€ . 

Hlasovanie: 

Za  0 

Proti                7  SlK, JB, ĽŠ, BV, TK, SH, AD 

Zdržal sa        0 

Návrh neprešiel! 

 

Uznesenie č.70/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ navrhuje pripraviť na júnové MsZ návrh 

zmeny VZN č. 3/2016 o poskytnutí dotácií z rozpočtu mesta Sereď s vypustením § 2 ods. 13.   

Hlasovanie: 

Za   7   SlK, JB, ĽŠ, BV, TK, SH, AD 

Proti                0   

Zdržal sa        0 

 

4.Rôzne 

SK – Vysvetlila členom komisie, kto pracoval na oddelení a akú agendu zastrešoval a kto 

pracuje na oddelení teraz a aká je jeho náplň práce. Výsledkom procesno-personálneho auditu 

bolo aj potreba koordinátora práce s mládežou.  

SlK – Na každej škole je koordinátor voľno časových aktivít.  

MP – Je potreba zastrešiť prácu s mládežou.   

OK – Je možnosť financovania koordinátora aj pomocou projektov. Predstavil pracovnú 

náplň koordinátora.  

MF – Náčelník MsP uvítal takéhoto človeka. Vidí možnosť spolupráce s ich preventistom. 

ROPZRAVA 

 

Uznesenie č.71/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ berie na vedomie informáciu o personálnych 

zmenách na odd. ŠŠaK a o činnosti koordinátora s mládežou.   

Hlasovanie: 

Za   7   SlK, JB, ĽŠ, BV, TK, SH, AD 

Proti                0   

Zdržal sa        0 

 

 

5. Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za aktívnu účasť na zasadnutí. 

 

      

                                                                    

 

 

         PaedDr. Slávka Kramárová, v.r.            

                                                  predsedníčka Školskej, športovej a bytovej komisie pri MsZ 

 

V Seredi dňa 23. 5. 2023 

zapísala: Vadovičová 


